
  
 

 Provinciale Staten  
 

    

           

   

      
 

 
 

   
 

   
   

  
 

 
 

  
  

 
 

  
 

  
 

  
 

  
  

  

 

 

   

   
  

  

  
 

 
 

 

  
 

  
 

  
   

    

  

  

 

    

 

   

                                                      
     st
at

en
st

uk
ke

n 
Zaaknummer: 204208 

Vragen  van statenleden Willem  Willemse en George  Lernout  (50PLUS  Zeeland) 
ingevolge  artikel  44  reglement  van  orde 

AANHANGSEL 
tot de notulen van de Provinciale Staten van Zeeland 2022 nummer 316. 

Vragen  ingevolge  artikel  44  van  het  reglement  van  orde  inzake  Lozingen 
PFAS  door  Belgische  bedrijven  gaat  gewoon  door: 

(ingekomen: 14 september 2022) 

Vragen aan Gedeputeerde Staten Antwoorden van Gedeputeerde Staten 
1. Is GS ervan op de hoogte dat de Vlaamse 

bedrijven, met name Indaver gewoon 
doorgaan met lozen van PFAS op de 
Westerschelde? 

1. Uit informatie van de Vlaamse overheid blijkt 
dat lozingen van Vlaamse bedrijven 
afgelopen periode sterk zijn gereduceerd. De 
Vlaamse overheid heeft werk gemaakt van 
het aanpassen van vergunningen van de 
belangrijkste bedrijven (grootste PFAS 
bronnen). 

De vergunning van Indaver is op 18 juni 2022 
aangepast met strengere lozingseisen. 
Sindsdien controleert de omgevingsinspectie 
tweewekelijks op naleving van de nieuwe 
lozingsnormen. Tot nu toe voldoet het bedrijf 
hieraan. Zie ook de reactie van de Vlaamse 
opdrachthouder voor PFAS, de heer Karl 
Vrancken1. 

2. Bespreekt GS c.q. de Gedeputeerde in een 
continu proces de situatie betreffende de 
water- en luchtkwaliteit en de lozingsnormen 
met de Vlaamse Overheid? 

2. De coördinatoren en de samenwerkende 
overheden bespreken dit inderdaad periodiek 
met de Vlaamse overheid. 

3. Is GS bereid de Vlaamse Overheid aan te 
spreken over de PFAS lozingen die nog 
steeds plaatsvinden en erop te wijzen dat de 
PFAS lozingen direct moeten worden 
gestopt? 

3. Zie antwoord op vraag 1 en 2. 

4. Wat gaat GS doen om de PFAS lozingen van 
Indaver per direct te stoppen? 

4. Zie antwoord op vraag 1. 

5. Wat gaat GS doen om de export van PFAS-
houdende stoffen van Chemours, Dordrecht 
naar Indaver, Antwerpen te stoppen zodat de 
PFAS niet via de achterdeur in de 
Westerschelde terecht kan komen? 

5. Wij steken de energie in het daadwerkelijk 
zorgen dat PFAS-lozingen worden 
aangepakt. Voor Indaver is het belangrijk dat 
er een strenge nieuwe vergunning ligt en dat 
de Vlaamse overheid daarop controleert. 
Ongeacht wie het afval aanlevert bij Indaver. 

MIDDELBURG, 12 oktober 2022 

Namens fractie: 50PLUS Zeeland Gedeputeerde Staten 

statenleden Willem Willemse en George Lernout Drs. J.M.M. Polman 

A.W. Smit 

1 Reactie opdrachthouder op Nederlandse Zemblareportage over PFAS | Vlaanderen.be 
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